
  

               Jaarverslag van de Vereniging Groote Sociëteit 2022 

Het verenigingsjaar 2022 star/e wederom  met de beperkingen van de covid 
crisis. De Sociëteit werd weer geopend op 2 februari met de uitgestelde 
nieuwjaarsborrel, die zeer goed bezocht werd na bijna 2 maanden sluiBng. 

2022 was het eerste volledige jaar met dames binnen onze gelederen of zo u 
wilt het eerste geëmancipeerde jaar. Geconcludeerd kan worden dat de dames 
een posiBeve en acBeve bijdrage leveren aan het sociëteitsleven. Dit blijkt o.a. 
uit de oprichBng van een wandelclub, een wijnclub en een opleving van het 
bridgen. 

De in 2021 in gang geze/e barbezeEng in eigen beheer is in 2022   
geconBnueerd, er is met succes een barcommissie ingesteld. In de huidige 
markt is een vaste uitbater geen haalbare kaart gebleken. Wel hebben we 
medio 2022 een nieuwe cateraar gevonden in de vorm van A-VIF onder leiding 
van Laurens van Spankeren.  De geserveerde maalBjden zijn van een niveau dat 
we in geen jaren gewend waren. Dit heeM geresulteerd in een groter aantal 
dinergangers. 

Na het aOetsen van de verhuisplannen is de huisvesBngscommissie aan de slag 
gegaan met architect Bas Breure om onze inrichBng meer up to date te maken 
hetgeen geleid heeM tot een masterplan voor de gehele sociëteit. Hiervoor is in 
de vorige A.L.V. een budget goedgekeurd. Het is aan de leden om de prioriteiten 
in de uitvoering aan te geven. 

Vaste programmapunten in het verenigingsjaar 2022 waren: 



• Oud Directeurendiner 
• 2 winteravondlezingen 
• De Koningsborrel 
• Het aspergediner 
• Het golMoernooi 
• De mosselmaalBjd 
• De Zilveren kegel 
• Het Heerendiner 
• De Kerstborrel. 

De DirecBe heeM 12 maal vergaderd. De A.L.V. vond plaats op 20 april. 
Joseph Follender Grossfeld trad af als President-Directeur en werd met 
algemene stemmen opgevolgd door Koos Bosmann. Tevens trad Henk Blom af 
als Directeur-Consumabel en hij werd opgevolgd door Philip Follender 
Grossfeld.   

In april werd voor de eerste maal het Flipperkas/ournooi georganiseerd. Dit 
suggereert dat kasten tegen elkaar strijden, dit waren echter flipperende leden 
en introducees. Zeker voor herhaling vatbaar. 

De door Corona 4 keer uitgestelde lezing door Jeroen Dijsselbloem werd 
gehouden bij Robbers en Van den Hoogen en was zeer druk bezocht. Dit was 
tevens de eerste kennismaking met onze nieuwe cateraar. 

In september werd voor het eerst het ouder-kind evenement gehouden. Hierbij 
werd gekegeld, gebiljart, geborreld en genoeglijk gedineerd. Een geslaagd 
evenement. 

Het Groot Evenement werd gehouden op 8 oktober in de Koepelgevangenis. Na 
de start gingen we direct naar de gevangenis voor een rondleiding, gevolgd 
door borrel en diner dansant. 

Het jaar werd afgesloten met de Kerstborrel omlijst door een optreden van 
Lavalou, die grote bijval oogs/e maar ook vragende gezichten. 

Het ledental in2022  was vrijwel constant, geen daling meer, een hoger ledental 
blijM echter het streven. 

Arnhem, april 2023 



Jan Maarten van der Torren 
Directeur Secretaris 
                                        


